
  
  
SCHRIFTELIJKE  VRAGEN  

  
Datum:     3  november  2016  

Onderwerp:   Ongezonde  lucht  A15
  

  
Toelichting  

Het  AD  van  5  oktober  berichtte  dat  bewoners  zich  zorgen  maken  over  de  luchtkwaliteit  in  hun  dorp  en  
dat  de  afgelopen  jaren  het  aantal  longklachten  is  toegenomen.  De  oorzaak  is  vooralsnog  onbekend  en  
er  gaan  de  wildste  geruchten,  zoals  windmolens  die  als  ventilatoren  de  luchtvervuiling  uit  de  Botlek  
hun  kant  opblazen.  Onderzoek  in  Noord-‐Holland  heeft  aangetoond  dat  windmolens  nauwelijks  effect  
hebben  op  de  verspreiding  van  fijn  stof,  maar  toch  wordt  in  het  AD  van  6  oktober  voorgesteld  om  
DCMR  dit  gerucht  te  laten  onderzoeken.  

Naar  aanleiding  daarvan  hiervan  heeft  GroenLinks  de  volgende  vragen.    

1. Is  het  College  met  GroenLinks  eens  dat  de  zorgen  en  gezondheidsklachten  van  inwoners  serieus  
moeten  worden  genomen?    

2. Is  het  College  bekend  dat  windmolens  niet  als  een  ventilator  werken  en  lucht  verplaatsen,  maar  
juist  gebruik  maken  van  de  bestaande  luchtverplaatsing  (wind)  om  energie  op  te  wekken?    

3. Is  het  College  bekend  dat  windmolens  geen  luchtvervuiling  veroorzaken?  

4. Is  het  College  van  plan  de  bewoners  voor  te  lichten  dat  windmolens  niet  als  ventilatoren  werken  en  
geen  fijn  stof  emitteren?  Zo  ja,  hoe  dan?  Zo  nee,  waarom  niet?  

5. Zouden  het  verkeer  op  de  A15  en  de  kolencentrales  op  de  Maasvlakte  bronnen  van  luchtvervuiling  
kunnen  zijn  waar  de  bewoners  last  van  hebben?  Zo  nee,  wat  zijn  volgens  het  College  dan  de  meest  
waarschijnlijke  bronnen  van  de  luchtvervuiling  in  deze  omgeving?    

6. Is  het  College  van  plan  de  bewoners  te  informeren  welke  bronnen  van  luchtvervuiling  er  bij  hun  in  
de  buurt  zijn?  Zo  ja,  hoe  dan?  Zo  nee,  waarom  niet?    

7. Is  het  College  van  plan  onderzoek  te  (laten)  doen  naar  de  toename  van  het  aantal  longklachten?    

a. Zo  ja,  is  het  College  met  GroenLinks  eens  dat  om  de  klachten  serieus  te  onderzoeken  dit  
onderzoek  zich  moet  richten  op  de  oorzaken  van  de  luchtvervuiling?  Zo  nee,  waarom  niet?    

b. Zo  nee,  waarom  niet?  

  

Met  vriendelijke  groeten,  

  

Berend  Potjer  

Anneloes  van  Hunnik  

GroenLinks  Zuid-‐Holland  


